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Aanwezig:		 		
Bewoners:	Mieke	Haggenburg,	,	Stefan	Driessen,	Mary	Driessen,			Ties	den	Engelsen,	M.	de	Kort,	
Karin	Vrielink,	Ellie	Jordans,	Nicole	Pakker,	Pieter	de	Raaf,	Lisette	van	Schijndel,	Elsa	Reis,	
Marieke	Smeets,	Fulco	Havelaar	(voorzitter),	Kees	Heemskerk	(verslag	).	
Divers:	Wim	Smeets	
Wijkteam:	Antonie	Stevens	
BWWB:		Rob	Verschuur,	Anske	Heerkens	
Gemeente:,	Riekje	Bosch,	Jan	Buitink,		Jasper	Maas,	Hamid	Azimi.		
BrabantWonen:	Edith	van	Venrooy	
Juvans:	Mohammed	Cherabi,	Yuri	Beset,	

Afwezig	met	kennisgeving:	 	
Bewoners:	 Edwin	 Kokx,	 Bert	 Smolders,	 Ben	 en	 Jeanne	 van	 der	 Kallen,	 Klara	 Kappetijn,	 Sjef	
Opstraat.	
Politie:	Bas	van	Boxtel	
Copernikkel:	Wieke	Wijnen	
Buurtkrant:	Alfred	Heeroma,	Jonneke	Hermans	

1. Opening.	
Fulco	Havelaar	opent	om	19.35	uur	de	vergadering	met	een	woord	van	welkom	aan	de	
aanwezigen.	

2. Actieweken	"afval	of	illegale	stort"	in	Boschveld.	
Jasper	Maas,	wijkteamleider	BOR	vertelt	wat	er	vanaf	vandaag	allemaal	gedaan	wordt	vanuit	zijn	
afdeling	in	het	kader	van	Boschveld	Schoon.	Alle	straten	worden	geboend.	Plantsoenen	en	gras	
worden	aangepakt.	Er	wordt	zwerfvuil	geprikt	en	in	bepaalde	gebieden	wordt	er	geschoffeld.	
Putten	worden	leeg	gezogen.	Oneffenheden	bestratingen	nagelopen	en	hetzelfde	geldt	voor	
gebreken	aan	de	speeltoestellen.	GrafYiti,	posters	en	stickers	worden	verwijderd.	De	spullen	voor	
Boschveld	Boent	worden	gebracht	en	opgehaald.	
Mevr.	de	Kort	vraagt	of	het	stukje	grasveld	bij	haar	huis	nu	ook	gemaaid	wordt.	K.	Heemskerk	
licht	aan	Jasper	Maas	toe	welk	stukje	gras	er	bedoeld	wordt	n.l.	tussen	speelplek	BuysBallotweg	
en	dan	met	name	vanaf	het	pad	tot	aan	de	oprit	van	de	woning	nr.	37.	Hij	heeft	al	eerder	gemeld	
dat	dit	wordt	over	geslagen.	
Stadstoezicht	houdt	overdag	en	's	nachts	extra	controles	op	illegale	stort.	De	Afvalstoffendienst	
geeft	voorlichting	op	school	aan	de	kinderen	en	daar	is	ook	een	vuilniswagen	met	chauffeur.	
Kees	Heemskerk	meldt	dat	de	Afvalstoffendienst	bezig	is	met	het	plaatsen	van	ondergrondse	
containers	voor	restafval	en	papier	in	het	westelijk	gedeelte	van	de	wijk.	De	beloofde	
ondergrondse	container	voor	restafval	die	in	week	26	geplaatst	zou	worden	en	waarvan	de	plek	
is	uitgetekend	op	de	hoek	Koestraat	/	Parallelweg	is	nog	steeds	niet	geplaatst.	
Hij	doet	tenslotte	nog	een	oproep	voor	begeleiders	tijdens	Boschveld	Boent.	

3. Opening	/	feest	plein	winkelcentrum	19	september.	
Stagiair	van	de	Copernikkel	Milan	van	Voorst	heeft	de	coördinatie.	Er	komen	ook	gratis	kramen	
voor	bewoners	uit	de	wijk	om	spullen	te	verkopen	of	te	ruilen.	Verschillende	groepen	vanuit	de	
wijk	presenteren	zich.	Ook	enkele	winkeliers	hebben	een	stand	met		etenswaren	

4. Update/Evaluatie	van	de	opvang	uitgeprocedeerde	asielzoekers	aan	de	Parallelweg.	
Er	wonen	al	een	tijdje	uitgeprocedeerde	asielzoekers	aan	de	Parallelweg.	Volgens	informatie	
woonden	vrouwen	en	mannen	samen	in	een	van	de	panden	en	de	kamers	konden	in	het	begin	
niet	afgesloten	worden.	De	indruk	is	dat	de	vrouwen	met	kinderen	intussen	vertrokken	zijn,	
omdat	het	kinderYietsje	er	niet	meer	voor	de	deur	staat.	Er	zijn	geen	meldingen	van	overlast	
bekend.	Marieke	meldt	dat	sommigen	van	hen	de	weg	naar	de	Yietswerkplaats	gevonden	hebben.	

5. Informatie	over	de	markt	Kom,	Kijk	en	Beleef	je	wijk	3	oktober.	
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Wim	Smeets	geeft	een	toelichting	op	deze	activiteit,	die	vanuit	Divers	samen	met	Juvans	en	Mee	
georganiseerd	wordt.	Het	is	de	bedoeling	dat	over	alle	activiteiten	in	de	BBS	en	in	de	wijk	
informatie	geven	wordt	en	dat	daardoor	de	talenten	en	initiatieven	in	de	wijk	zichtbaar	worden.	
Je	krijgt	daardoor	een	overzicht	rond	5	thema's	:		actief		in	de	wijk,	jouw	opleiding,	jouw	werk,	
computer	en	telefoon,	zorg	en	tenslotte	typisch	jouw	buurt.		
Bij	opleiding	kun	je	denken	aan	een	CV	maken.	Bij	computer	aan	uitleg	aan	ouderen	om	met	een	
computer	om	te	gaan.	Bij	zorg	aan	langer	thuis	wonen	en	hoe	dat	te	bereiken.	Bij	typisch	jouw	
buurt:	taallessen,	koken	(wereldkeuken).	Ook	is	er	informatie	over	sloop	/	nieuwbouw	in	de	
wijk.	Degenen	die	aanwezig	zijn	op	deze	markt	is	een	mix	van	vrijwilligers	en	beroepskrachten.	
Ook	de	school	houdt	dan	een	open	dag.	Over	14	dagen	worden	in	de	drie	wijken	Paleiskwartier,	
Deuteren	en	Boschveld	Ylyers	verspreid.	Uit	die	Ylyer	blijkt	ook	wat	er	allemaal	te	halen	is.	De	
markt	is	van	12.00	-	17.00	uur.	
Vanuit	de	vergadering	worden	de	volgende	opmerkingen	gemaakt:	is	het	wel	verstandig	om	deze	
markt	te	houden	voor	3	toch	verschillende	wijken	?	Zo	zal	je	meer	effect	hebben	als	je	zo'n	markt	
ook	in	Deuteren	houdt.	Hier	zullen	weinig	mensen	uit	Deuteren	komen.	Zijn	de	vrijwilligers,	die	
voor	de	presentatie	van	de	activiteiten	nodig	zijn	van	te	voren	wel	gevraagd	en	bij	de	
voorbereiding	betrokken	?.	Wij	missen	het	TOMproject	en	dat	is	voor	de	doelgroep	van	jongeren	
toch	van	belang.	Ook	bedrijven	en	kunstenaars	(Boschveld	werkt	en	pas	opgericht	BAC)	missen	
we	als	duidelijke	groep	in	Boschveld.	Is	het	Veemarktkwartier	hierbij	betrokken	?	Anderen	
vinden	dat	er	te	veel	thema's	zijn	en	dat	een	periode	van	5	uur	wel	erg	lang	is	op	een	zaterdag.	
Toegezegd	wordt	om	met	de	gemaakte	opmerkingen	bij	de	verdere	uitwerking	rekening	te	
houden.	

6. Werkzaamheden	/	projecten	komende	maanden.	
Hamid	Azimi	licht	de	stand	van	zaken	van	de	verschillende	projecten	in	het	openbaar	gebied	toe.		
Het	plein	voor	het	winkelcentrum	is	qua	aanleg	gereed.	De	betonnen	bollen	die	als	afscheiding	
van	de	parkeerplaatsen	fungeerden	zijn	weggehaald	omdat	veel	auto's	daar	schade	aan	opliepen.	
Zij	komen	niet	terug.	Gevraagd	wordt	of	de	beplanting	voor	19	september	(feestelijke	opening	
plein)	aangebracht	kan	worden.	Hamid	Azimi	antwoordt,	dat	dit	niet	mogelijk	is,	omdat	het	dan	
nog	geen	plantseizoen	is	en	dat	betekent	dan	schade	aan	de	beplanting	.	Gevraagd	wordt	of	het	
onkruid	dan	niet	weg	kan.	Daar	is	Nicole	Pakker,	werkgroep	Groen	en	Spelen,	geen	voorstander	
van		omdat	het	dan	een	kaal	stenig	plein	wordt	.	Hamid	Azimi	zal	daarom	geen	opdracht	geven	
om	het	onkruid	te	wieden.	
De	vernieuwing	Paardskerkhofweg	wordt	voorbereid.	Afgelopen	weken	is	door	bedrijven	
gekeken	naar	de	ligging	van	kabels	en	leidingen.	Dat	is	noodzakelijk	voor	de	aanleg	van	de	
nieuwe	riolering.	Hamid	Azimi	zegt	dat	men	in	tegenstelling	tot	eerdere	afspraken	niet	in	
november	begint	met	de	werkzaamheden.	November	en	december	zijn	maanden	met	risico	voor	
natte	periodes	en	mogelijk	bevriezen,	waardoor	het	werk		vertraging	en	schade	kan	oplopen.	De	
planning	is	nu	dat	men	na	Carnaval	2016	met	de	werkzaamheden	begint	(dat	is	eind	februari).	
Het	werk	zelf	zal	16-18	weken	duren	en	is	voor	de	bouwvakvakantie	klaar.	Gevraagd	wordt	of	de	
wijzigingen	die	met	William	Jans	in	het	laatste	overleg	besproken	zijn	in	het	plan	zijn	
opgenomen.	Toegezegd	wordt	dat	het	plan	te	zien	zal	zijn	op	de	informatieavond	van	21	
september.	
De	sloop	buurthuis	en	kantoor	Afvalstoffendienst	zal	volgens	Hamid	Azimi	begin	oktober	starten	
en	voor	Kerstmis	gereed	zijn.	De	sloop	betreft	Edisonstraat	9	en	11,	de	garage	van	
Paardskerkhofweg	10,	en	Paardskerkhofweg	12.	Bij	Paardskerkhofweg	14	is	de	huur	per	1	
januari	2015	opgezegd.	Dat	betekent	dat	de	Kunsthal	uit	de	wijk	verdwijnt.	Deze	wordt	nu	nog	
niet	gesloopt.	Gevraagd	wordt	naar	de	sloop	van	de	bomen.	Er	staan	naast	de	witte	
paardenkastanje	nog	meer	mooie	bomen	op	dit	terrein	bv.	achter	het	kantoor	van	de	
Afvalstoffendienst	vlak	bij	het	spoorlijntje.	Die	worden	ook	gekapt.	Na	de	sloop	wordt	de	grond	
bouwrijp	gemaakt.	
K.	Heemskerk	meldt	dat	de	Ad-Hoc	huurders	van	vlek	17	allemaal	een	opzegging	per	1	
september	gehad	hebben.	Dat	heeft	echter	tot	veel	illegale	stort	geleid	in	dat	weekend	omdat	ze	
volgens	de	brief	de	sleutel	moesten	inleveren	op	die	dag	en	pas	enkele	dagen	daarna	kwam	er	
een	container	om	het	grof	vuil	in	te	storten,	nadat	zij	weer	hun	sleutel	bij	AdHoc	hadden	
opgehaald.	Deze	handelwijze	was	tegen	de	afspraken	die	bij	de	2e	fase	tussen	wijk	en	
BrabantWonen	zijn	gemaakt..	Edith	van		Venrooy	merkt	op	dat	dit	na	het	weekend	door	
BrabantWonen	in	samenwerking	met	de	Afvalstoffendienst	is	opgelost.	K.	Heemskerk	zegt	dat	de	
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klachtentelefoon	in	dit	geval	niet	adequaat	werkte	en	dat	hij	het	met	e-mails	heeft	trachten	op	te	
lossen.	Er	komt	eerst	asbestverwijdering	en	daarna	pas	sloop	maar	dan	is	het	al	oktober.	

7. Nieuws	uit	de	werkgroepen	en	projecten.	
Nicole	Pakker	meldt	vanuit	de	Boschveldtuin	dat	er	weer	vernielingen	zijn	aangericht.	Het	
Oranjefonds	heeft	in	het	kader	van	Groen	Verbindt	een	subsidie	toegezegd.	In	die	
subsidieaanvraag	staan	bepaalde	activiteiten	genoemd	die	deels	gericht	zijn	op	de	inrichting	van	
de	nieuwe	Boschveldtuin.	Daarvoor	zoeken	wij	mensen	die	over	die	inrichting	willen	
meedenken.	Ook	willen	wij	meer	wijkbewoners	mobiliseren	bij	de	tuin	zodat	de	nieuwe	
Boschveldtuin	echt	een	ontmoetingsplek	wordt.	Wij	houden	geen	burendag	op	26	september	
omdat	er	de	komende	weken	genoeg	festiviteiten	zijn,	maar	wel	op	24	oktober	een	afsluiting	van	
dit	seizoen.		
De	werkgroep	Groen	en	Spelen	heeft	binnenkort	samen	met	de	gemeente	een	inboetronde.	Dan	
wordt	in	de	wijk	opgenomen	waar	heesters,	hagen,	bomen	en	planten	vervangen	moeten	
worden.		
Marieke	Smeets	meldt	dat	er	sollicitatiegesprekken	voor	de	nieuwe	buurtvrouw	zijn.	De	
verwachting	is	dat	de	nieuwe	buurtvrouw	op	1	oktober	kan	beginnen.	
Fulco	Havelaar	meldt	vanuit	de	werkgroep	Verkeer	dat	volgende	week	het	laatste	overleg	is	met	
de	gemeente	over	de	Parallelweg	2e	fase	.	Dit	project	wordt	1	oktober	afgesloten.	De	Parallelweg	
is	bij	de	Veemarktweg	al	eerder	afgesloten	(31	juli)	en	dat	heeft	positieve	effecten.	Er	is	volgens	
hem	15%	minder	verkeer	op	de	Mandelalaan	in	vergelijking	met	vroeger	op	de	Parallelweg.	Ook	
het	vrachtverkeer	is	met	105	gedaald	op	de	Mandelalaan.	Op	de	Paardskerkhofweg	is	het	verkeer	
met	40	%	gedaald	en	op	de	(oude)	Parallelweg	met	95	%.	Daar	is	praktisch	geen	vrachtverkeer	
meer.	K.	Heemskerk	merkt	op	dat	dit	een	momentopname	kan	zijn	vanwege	een	bepaalde	
periode	van	tellen	en	afsluitingen/werkzaamheden	elders	in	de	stad.	

8. Vertegenwoordiging	van	OBB	naar	buiten.	
In	de	afgelopen	periode	zijn	e-mails	en	brieven	naar	ambtenaren,	en	gemeenteraad	gegaan	
waarbij	het	niet	duidelijk	was	of	deze	ook	namens	het	OBB	waren.	Soms	was	daarbij	wel	het	
brieYhoofd	van	het	OBB	gebruikt.	De	toon	was	daarbij	niet	altijd	even	netjes.	Bewoners	van	
Boschveld	kunnen	-	of	ze	nu	wel	of	geen	lid	zijn	van	het	bestuur	van	het	OBB	-altijd	apart	
reageren	en	schrijven.	De	ofYiciële	reactie	van	de	(vereniging	/	wijkraad	)	OBB	gaat	altijd	via	de	
secretaris		of	voorzitter	(als	die	er	weer	is).	Aldus	wordt	vastgesteld.	

9. Goedkeuring	verslag	13	juli	2015.	
Fulco	merkt	op	dat	op	blz.	1	het	gedeelte	over	de	actieweken	illegale	stort	nogal	eenzijdig	
genotuleerd	is.	Vooral	de	mevrouw	van	de	Afvalstoffendienst	wordt	geciteerd	en	de	kritiek	op	
het	beleid	en	communicatie	bij	de	invoering	van	de	ondergrondse	containers	in	het	
Veemarktkwartier.	Verder	is	de	afspraak	dat	er	een	extra	ondergrondse	in	week	26	zou	geplaatst	
worden	op	de	hoek	Koestraat/Parallelweg	nog	steeds	niet	nagekomen.	
Bij	punt	10	vraagt	Riekje	wat	nu	precies	de	ervaringen	met	de	dienstverlening	van	Stadstoezicht	
zijn.	Vroeger	werd	je	in	de	weekends	via	toets	7	doorverbonden	met	de	meldkamer	en	dan	werd	
er	actie	ondernomen.,	nu	wordt	er	niet	opgenomen,	of	doorverbonden	met	de	politie	of	niets	
gedaan.		
Het	verslag	wordt	vervolgens	vastgesteld.	
Er	wordt	een	grote	schoonmaak	in	de	actielijst	gehouden	met	het	onderstaande	resultaat.	

10. Rondvraag.	
Rob	Verschuur	vraagt	of	de	vereniging	BWWB	in	het	volgende	Boschveldoverleg	een	presentatie	
van	hun	plan	mag	geven.	K.	Heemskerk	merkt	op	dat	dit	in	een	e-mail	al	eerder	is	gevraagd	en	
dat	het	gepland	staat	voor	de	volgende	vergadering.	Gevraagd	wordt	hoeveel	tijd	dit	in	beslag	
neemt.	Presentatie	en	discussie	ongeveer	een	1/2	uur.		
Elsa	Reis	meldt	de	oprichting	van	de	stichting	stadshout.	Deze	stichting	heeft	nu	tijdelijk	de	
beschikking	over	het	terrein	van	stadskwekerij	aan	de	Deutersestraat.	De	bedoeling	van	de	
stichting	is	om	bomen	die	in	's-Hertogenbosch	gekapt	worden	te	hergebruiken.	Op	9	en	10	
oktober	zijn	er	weer	2	zaagdagen.	Helpende	handen	en	kijkers	zijn	hierbij	uitgenodigd.	
		
11. Sluiting.	

 3
Verslag	Boschveldoverleg	Boschveld	d.d.	7	september	2015		 	



O
B

BOSCHVELD 

 nafhankelijk
UURTPLATFORM

WIJKRAAD

Fulco	Havelaar	sluit	de	vergadering	om	21.45	uur	met	dank	aan	de	aanwezigen	voor	hun	
inbreng.	

Actielijst	

Volglijst	

Datum Onderwerp Afspraak

20111013
Betere	wandelroute	Paardskerkhofweg		
€	20.000,-;	uitvoering	201		

Overleg	Bewoners/
gemeente	
uitvoering	in	201.

20140214 DeYinitieve	locaties	hondenuitrenveld	 Ingrid	Jansen,	Jan	Buitink	
wijkplan	2015

20150601 Ondersteuning	van	mensen	in	armoede Overleg/	Sociale	partners;	
oktober	2015

20150601 Schilderen	sokkel	beeld	rotonde Piere	Don

20150601 Ondersteunen	bewonerscommissies Zayaz

20150703 Toegang	ondergrondse	afvalcontainers	door	
kamerbewoners

Afvalstoffendienst

20150703 Betere	informatie	bij	verstrekken	pasjes	voor	
ondergrondse	afvalcontainers

Afvalstoffendienst

20150703 Extra	containers	papier Afvalstoffendienst

20150703 Instellen	afvalcoaches Corporaties

20150703 Parkeerregeling	per	deelprogramma Gemeente

20150703 Evaluatie	gebruik	BBS Fatima	Zahra	Jallal

Datum Onderwerp Afspraak

20070416 politiecijfers	elk	Boschveldoverleg Bas	van	Boxtel	
	eens	per	kwartaal

20040713

Cliënten/bezoekers	die	gebruik	maken	
van	de	service	van	de	wijkwinkel	en	het	
wijkplein.

Jaarlijks	terugkomend	
overzicht;	actie:	Divers.	Samen	
met	de	cijfers	van	de	gemeente	
van	Meldpunt	Schoon,	Heel	en	
Veilig

20150601 Aanpak	Groene	hart Gemeente

20150601 Besteding	gelden	speelvoorzieningen Gemeente/	Groen&spelen

20150601 Bewoners	informeren	aanpak	complexen	
voor	eind	2015

BrabantWonen/	Zayaz
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